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Τα βοηθητικά ρήματα «είμαι»  και «έχω» κλίνονται με τον ίδιο τρόπο τόσο στον Παρατατικό όσο και στον Αόριστο:
	
	ΕΝΕΣΤΩΤΑΣ
	ΠΑΡΑΤΑΤΙΚΟΣ / ΑΟΡΙΣΤΟΣ

	Εγώ
	Είμαι / έχω
	Ήμουν / είχα

	Εσύ
	Είσαι / έχεις
	Ήσουν / είχες

	Αυτός -ή -ό
	Είναι / έχει
	Ήταν / είχε

	Εμείς
	Είμαστε / έχουμε
	Ήμαστε (ήμασταν) / είχαμε

	Εσείς
	Είστε / έχετε
	Ήσαστε (ήσασταν) / είχατε

	Αυτοί –ές -ά
	Είναι / έχουν
	Ήταν /είχαν
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